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[bookmark: _Hlk143156851]Audio-Technica now shipping System 20 PRO Digital Wireless System

Sanit-Hubert, QC, September 4, 2024 — Audio-Technica , a leading innovator in transducer technology for over 60 years, announces the debut of the System 20 PRO, a self-managing, plug-and-play 2.4 GHz digital wireless system that is scalable to 20 channels and delivers dependable, high-quality audio – regardless of where you set it up. Designed for hassle-free deployment, the system overcomes many challenges of conventional wireless microphones, such as TV station interference and frequency coordination, complex intermodulation calculations, and remote antenna cabling.

Capable of receiving up to four transmitters, the system’s ATW-R1440 receiver makes installation a breeze. Receiver units can remain docked in the half-rack chassis or, adding versatility, be mounted remotely (up to 328 feet away) and connected via Ethernet-standard cabling. Up to five chassis can be linked using included RJ12 cables, creating a stable, multichannel system with the simultaneous use of up to 20 channels. But the user is always free to choose the most effective operation mode for a given situation: Standard mode (10 channels) to minimize latency or HD mode (20 channels) to maximize channel count. 24-bit/48 kHz digital audio operation delivers outstanding sound quality, and received audio can be submixed within each receiver for situations with limited mixer input channels. Chassis displays show system ID, RF signal level, transmitter battery level, and system link status.

Seamless setup and management are controlled via Audio-Technica’s Wireless Manager software, which is capable of managing multiple UHF, 2.4 GHz and DECT wireless systems from a single screen. In addition, AES128 encryption comes standard for security. The transmitters included in each system are paired and ready to use out of the box, and offer all-day operation on a full charge. Each receiver channel can be paired with up to four transmitters, allowing users to instantly switch between different transmitter configurations.

System 20 Pro transmitters are available in body-pack and handheld microphone configurations for performance and presentation. Both have two antennas built into the transmitters, OLED displays and slide-to-mute switches. The body-pack transmitters are fitted with water- and sweat-resistant cW-style locking 4-pin connectors for use with a variety of Audio-Technica microphones.

Optional two-bay charging stations can charge System 20 Pro transmitter’s NiMH batteries while they are housed within a body-pack or handheld transmitter. Up to five charging stations can be linked and powered by a single power supply and onboard indicator LEDs provide easy monitoring of power and charging status. A networked charging station is also available that allows charging status monitoring through the dedicated Audio-Technica Wireless Manager app or third-party software. Linking-in a single networked station delivers monitoring of all transmitters in linked stations to be monitored via the ethernet connection.

There are also two transmitter options for conference applications, a boundary microphone transmitter with a cardioid polar pattern and a desk stand transmitter with XLR gooseneck microphone connectivity. Both feature selectable mute operation (toggle, touch-to-talk, or touch-to-mute), variable mode LEDs and OLED display and a USB Type-C charging connection. While the long-lasting internal lithium-ion batteries deliver all-day power, the transmitters can be used while charging.

For more information on Audio-Technica’s Commercial Audio solutions, visit www.audio-technica.com. 
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Photo caption 1: Audio-Technica’s System 20 PRO Digital Wireless System



With a rich history of delivering exceptional audio experiences, Audio-Technica is a trusted leader in the commercial audio industry. From wired microphones to advanced wireless systems, we offer a comprehensive portfolio of solutions that meet the unique needs of professionals in every audio application. Experience the Audio-Technica difference at audio-technica.com/en-us/commercial-audio.

— For more information on the complete range of Audio-Technica products, contact Jamie Bobek, Audio-Technica U.S., Inc., 1221 Commerce Drive, Stow, OH 44224. Tel: (330) 686-2600; Fax: (330)688-3752; Web: www.audio-technica.com 
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[bookmark: _heading=h.gjdgxs]Audio-Technica dévoile le système numérique sans fil System 20 PRO

St-Hubert, QC, 4 septembre, 2024 — Audio-Technica, un innovateur de premier plan dans la technologie des transducteurs depuis plus de 60 ans, annonce le lancement du System 20 PRO, un système numérique sans fil 2,4 GHz autogéré et prêt à l'emploi, évolutif sur 20 canaux et offrant un son fiable et de haute qualité, quel que soit l'endroit où vous l'installez. Conçu pour un déploiement sans tracas, le système surmonte de nombreux défis des microphones sans fil conventionnels, tels que les interférences des stations de télévision et la coordination des fréquences, les calculs d'intermodulation complexes et le câblage d'antenne à distance.

Capable de recevoir jusqu'à quatre émetteurs, le récepteur ATW-R1440 du système facilite l'installation. Les récepteurs peuvent rester ancrés dans le châssis demi-rack ou, pour plus de polyvalence, être montés à distance (jusqu'à 328 pieds de distance) et connectés via un câblage standard Ethernet. Jusqu'à cinq châssis peuvent être reliés à l'aide de câbles RJ12 inclus, créant un système multicanal stable avec l'utilisation simultanée de jusqu'à 20 canaux. Cependant, l'utilisateur est toujours libre de choisir le mode de fonctionnement le plus efficace pour une situation donnée: Mode Standard (10 canaux) pour minimiser la latence ou mode HD (20 canaux) pour maximiser le nombre de canaux. Le fonctionnement audio numérique 24 bits / 48 kHz offre une qualité sonore exceptionnelle et l'audio reçu peut être submixé dans chaque récepteur pour les situations avec des canaux d'entrée de mélangeur limités. Les écrans du châssis affichent l'ID du système, le niveau du signal RF, le niveau de la batterie de l'émetteur et l'état de la liaison système.

La configuration et la gestion transparentes sont contrôlées via le logiciel Wireless Manager d'Audio-Technica, capable de gérer plusieurs systèmes sans fil UHF, 2,4 GHz et DECT à partir d'un seul écran. De plus, le cryptage AES128 est standard pour la sécurité. Les émetteurs inclus dans chaque système sont appariés et prêts à l'emploi dès la sortie de la boîte, et offrent un fonctionnement toute la journée avec une charge complète. Chaque canal de récepteur peut être associé à jusqu'à quatre émetteurs, ce qui permet aux utilisateurs de basculer instantanément entre différentes configurations d'émetteurs.

Les émetteurs System 20 Pro sont disponibles dans des configurations de boîtier et de microphone à main pour la performance et la présentation. Les deux ont deux antennes intégrées dans les émetteurs, des écrans OLED et des commutateurs slide-to-mute. Les émetteurs body-pack sont équipés de connecteurs à 4 broches verrouillables de type cW résistants à l'eau et à la transpiration pour une utilisation avec une variété de microphones Audio-Technica.

Les stations de charge à deux baies en option peuvent charger les batteries NiMH de l'émetteur System 20 Pro lorsqu'elles sont logées dans un boîtier ou un émetteur portatif. Jusqu'à cinq stations de charge peuvent être reliées et alimentées par une seule alimentation et les voyants intégrés permettent de surveiller facilement l'état de l'alimentation et de la charge. Une station de charge en réseau est également disponible pour permettre la surveillance de l'état de charge via l'application dédiée Audio-Technica Wireless Manager ou un logiciel tiers. La liaison dans une seule station en réseau permet de surveiller tous les émetteurs des stations liées à surveiller via la connexion Ethernet.

Il existe également deux options d'émetteur pour les applications de conférence, un émetteur de microphone de limite avec un diagramme polaire cardioïde et un émetteur de support de bureau avec connectivité de microphone à col de cygne XLR. Les deux disposent d'un fonctionnement de sourdine sélectionnable (bascule, conversation tactile ou sourdine tactile), de voyants de mode variable et d'un écran OLED et d'une connexion de charge USB de Type C. Alors que les batteries lithium-ion internes durables fournissent une alimentation toute la journée, les émetteurs peuvent être utilisés pendant la charge.

Pour plus d'informations sur les solutions audio commerciales d'Audio-Technica, visitez www.audio-technica.com. 
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Photo caption 1: Audio-Technica’s System 20 PRO Digital Wireless System



Avec une riche histoire d'expériences audio exceptionnelles, Audio-Technica est un leader de confiance dans l'industrie audio commerciale. Des microphones filaires aux systèmes sans fil avancés, nous proposons une gamme complète de solutions qui répondent aux besoins uniques des professionnels dans chaque application audio. Découvrez la différence Audio-Technica à audio-technica.com/en-us/commercial-audio.

—Pour plus d'informations sur la gamme complète de produits Audio-Technica, contactez Jamie Bobek, Audio-Technica U. S., Inc., 1221, promenade du commerce, Stow, OH 44224. Téléphone: (330) 686-2600; Télécopieur: (330) 688-3752; Web: www.audio-technica.com
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